

Title (en)

Central locking system.

Title (de)

Zentralverriegelungsanlage.

Title (fr)

Système de verrouillage central.

Publication

EP 0392070 A2 19901017 (DE)

Application

EP 89109319 A 19890524

Priority

DE 3908594 A 19890316

Abstract (en)

A central locking system has an actuating element (1) possessing a diaphragm (4) which can assume three different positions according to the amount of pressure applied. An actuating rod (6) connected to the diaphragm (4) can displace a locking lever (7) of a door lock and, in an end position of the diaphragm (4), by means of an actuating ramp (8) a theft-prevention lever (9) which, in the theft-prevention position, enters a catch receptacle (13) of a rod (12) which connects a doorknob (11) to the locking lever (7). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Zentralverriegelungsanlage hat ein Stellelement 1), welches eine Membran (4) hat, die je nach Höhe der Druckbeaufschlagung in drei verschiedene Stellungen zu gelangen vermag. Eine mit der Membran (4) verbundene Betätigungsstange (6) vermag einen Verriegelungshebel (7) eines Türschlosses und in einer Endstellung der Membran (4) mittels einer Betätigungsrampe (8) einen Diebstahlsicherungshebel (9) zu verschieben, der in Diebstahlsicherungsstellung in eine Rastaufnahme (13) einer Stange (12) gelangt, die einen Türknopf (11) mit dem Verriegelungshebel (7) verbindet.

IPC 1-7

B60R 25/00; E05B 65/36

IPC 8 full level

B60R 25/00 (2006.01); E05B 51/02 (2006.01); E05B 65/36 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 77/28 (2013.01); E05B 77/50 (2013.01); E05B 81/10 (2013.01)

Cited by

DE9316651U1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR

DOCDB simple family (publication)

EP 0392070 A2 19901017; EP 0392070 A3 19911023; EP 0392070 B1 19930922; DE 3908594 A1 19900920; DE 58905697 D1 19931028;
ES 2043948 T3 19940101

DOCDB simple family (application)

EP 89109319 A 19890524; DE 3908594 A 19890316; DE 58905697 T 19890524; ES 89109319 T 19890524